
Tijdens de themabijeenkomst op 31 mei zijn we door Pouderoyen meegenomen in het 
proces rondom evaluatie geurbeleid en mogelijke opties om bij te sturen als gemeente. 
Vervolgens is op 13 juni een memo verschenen waarin ingegaan wordt op het geurbeleid en 
de geurverordening. Hierin wordt aangegeven dat het college reeds een ontwerpbesluit 
heeft genomen op dit thema. Inmiddels is de termijn om zienswijze in te dienen, geopend. 
Het CDA maakt graag van de gelegenheid gebruik om hierover vragen te stellen.

Nut en noodzaak

• Wat vindt het college van de uitspraak gedaan door Pouderoyen, het bureau dat het 
onderzoek omtrent geurbeleid en verordening heeft uitgevoerd, tijdens de 
themabijeenkomst dat aanpassing van de geurverordening en geurbeleid nu niet 
noodzakelijk is?

• Eerder hebben we tijdens de themasessie, en ook daarna, de vraag gesteld of het college in 
beeld heeft hoeveel en welke bedrijven voor deze aanscherping in de knel komen. Dit was 
toen, en is nu nog steeds onbekend. Waarom heeft het college voorgesteld de normen aan 
te passen, zonder daarbij alle gevolgen en impact van mogelijke maatregelen inzichtelijk te 
hebben?

• Welk aandeel heeft de gemeentelijke bijstelling volgens het college in relatie tot landelijke en 
provinciale wet- en regelgeving?

• Is voorstelbaar dat bij negatieve gevolgen c.q. risico’s voor ondernemers en gemeente het 
college alsnog negatief aan de raad adviseert om geen aanpassingen te doen aan het 
geurbeleid?

Evaluatie & monitoring

• Op welke wijze zijn effecten van geurbeleid uit het verleden gemonitord waardoor een 
aanscherping noodzakelijk blijkt? 

• Wat is het aandeel van het geurbeleid van de gemeente Boekel in relatie tot alle provinciale 
en landelijke wetgeving die ontwikkeld is en volop in ontwikkeling blijft?

• Is daarbij een vergelijk gemaakt met buurgemeenten met een strenger of minder streng 
geurbeleid en de effecten daarvan?

Participatie en dialoog

• Is met ondernemers die dicht tegen (potentiële) nieuwe woonwijken liggen gesproken over 
toekomst, mogelijkheden en verwachtingen?

Voorbereiding themabijeenkomst

• Is het college van zins om de aanvullende stukken rondom geurbeleid en geurverordening 
(zoals de nota van zienswijzen) als voorbereiding van de themabijeenkomst op 12 
september, op zijn laatst ultimo augustus naar de raad te sturen?



o Wil het college daarbij een overzicht geven van gevolgen van aanscherping voor
▪ Woningbouw
▪ Bedrijventerreinen (zoals Lage Raam)
▪ Financiën
▪ Agrarisch ondernemers

o Wil het college daarbij ook een overzicht geven van de geursituatie (en de 
verandering daarvan) in de laatste 23 jaar, rekening houdend met momenten 
waarop de geursituatie van de gemeente Boekel in kaart gebracht is?

Hartelijk dank voor de beantwoording. 

Met vriendelijke groet,

Fractie CDA Boekel Venhorst


